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Osiedle Ołtaszyn 
Jednostka Pomocnicza 

Miasta Wrocławia 

 

PROTOKÓŁ Z XL SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

Z dnia 25 lutego 2025 r. 
1. Otwarcie sesji. 

2. Sporządzenie listy obecności – załącznik nr 1 do protokołu. 

Wymagane kworum – 7 radnych. 

Obecnych: 8 radnych. 

Nieobecni: Katarzyna Hałaczkiewicz, Maciej Kucfir, Patrycja Piątek, Jadwiga Zawiślak, Jakub 
Zychowicz. 

3. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie 
głosowania w tej sprawie. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie: przyjęto jednogłośnie. 

 

4. Procedowanie uchwał: 

    Nr XL/167/25 w sprawie wprowadzenia Standardów Ochrony Małoletnich w Osiedlu 
Ołtaszyn. 

    W dniu 15.02.2024 r. weszły w życie przepisy nowelizujące Kodeks rodzinny i opiekuńczy 
oraz inne ustawy. Nakładają one na podmioty realizujące działania z dziećmi dodatkowe 
obowiązki. Uchwała nakłada również obowiązek przygotowania i stosowania polityki ochrony 
małoletnich w formie Standardów Ochrony Małoletnich. Z uwagi na prowadzenie przez 
Osiedle działalności na rzecz dzieci i młodzieży, zobligowane zostało ono do przyjęcia uchwały 
dotyczącej Standardów, przygotowanej przez WCRS. 

    Głosowanie: za – 6, przeciw – 0, wstrzymało się 2 radnych. 

    Nr XL/168/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności samorządu Osiedla 
Ołtaszyn za 2024 r. 

    Sprawozdanie z działalności Osiedla przekazywane jest corocznie do Rady Miasta. Zawiera 
zapisy dotyczące działalności organów osiedla (liczba sesji i posiedzeń), liczby radnych oraz 
informacji o: 

        realizacji zadań Osiedla wynikających ze Statutu Miasta i Osiedla, 

        wnioskach składanych przez samorząd Osiedla do jednostek miejskich o dodatkowe 
środki na realizację działań społecznych, 

        współpracy samorządu Osiedla w zakresie realizacji zadań społecznych z jednostkami 
miejskimi, organizacjami pozarządowymi itp., 
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        realizacji inwestycji miejskich na Osiedlu. 

W sprawozdaniu zawarta jest również ocena współpracy samorządu Osiedla z organami 
Miasta i jego jednostkami organizacyjnymi oraz informacja na temat stanu przekazanego 
mienia komunalnego. Część B stanowi sprawozdanie finansowe (wydruk materiałów z WCRS). 

Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymał się 1 radny. 

    Nr XL/169/25 w sprawie opinii do wniosku inwestycyjnego dotyczącego przebudowy 
drogi przy ul. Motylkowej 4a–6a. 

    Radni zaopiniowali wniosek negatywnie, mając na względzie następujące przesłanki: 

        przeznaczenie drogi – dojazd do prywatnego obiektu Aquario, przeznaczony przede 
wszystkim dla osób spoza Ołtaszyna, 

        brak zabezpieczenia przez inwestora miejsc postojowych dla klientów basenu, 

        brak środków na realizację inwestycji drogowych na Osiedlu, przy czym finansowanie 
tego odcinka przez Miasto miałoby wynosić 90%. 

 

Szersze uzasadnienie stanowiska Rady zawarte jest w protokole nr XXXIX z dnia 31.01.2025 r. 

Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymał się 1 radny. 

 

    Nr XL/170/25 w sprawie koncesji na alkohol. 

    Radni zaaprobowali wniosek o udzielenie koncesji na alkohol dla nowej restauracji Millet 
przy ul. Strachowskiego. 

    Głosowanie: przyjęto jednogłośnie. 

    Nr XL/171/25 w sprawie organizacji ruchu drogowego w rejonie Szkoły Podstawowej nr 
34 przy ulicy Gałczyńskiego we Wrocławiu. 

    W związku z nieprzestrzeganiem przez kierowców przepisów ruchu drogowego w okolicy 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 6 przy ul. Gałczyńskiego we Wrocławiu, co stanowi 
poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa dzieci i innych uczestników ruchu, oraz po konsultacji 
z dyrekcją ZSP nr 6, Rada Osiedla Ołtaszyn przyjęła uchwałę mającą charakter wniosku o 
wprowadzenie zakazu postoju i parkowania (znak B-36) na obu stronach ulicy Gałczyńskiego 
na odcinku od ul. Uczniowskiej do numeru 3a ul. Gałczyńskiego w godzinach od 7:00 do 18:00 
(z wyłączeniem weekendów). 

 

Przyjęcie uchwały poprzedziło złożenie szerokich wyjaśnień przez radnego Rafała Skułę, 
prezentacja materiału filmowego oraz dyskusja. 

Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymał się 1 radny. 

 

    Nr XL/172/25 – wniosek do Rady Miasta Wrocławia o podjęcie uchwały w sprawie 
wyznaczenia kierunków działania dla Prezydenta Wrocławia. 
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    Radni uchwały nie przyjęli. Wzór uchwały przesłany do akceptacji zawierał upoważnienie do 
działania dla p. Michała Kwiatkowskiego (radnego Osiedla Powstańców Śląskich), co nie 
zostało wcześniej uzgodnione z Osiedlem. Temat uchwały może zostać ponownie podjęty po 
dokonaniu wcześniejszych konsultacji. 

    Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymał się 1 radny. 

 

5. Sprawy bieżące: 

 

a. Sprawy dotyczące komunikacji na osiedlu Ołtaszyn – referował radny Rafał Surma. 

- Nie doszło do skutku wyjazdowe spotkanie z Komisją ds. polityki transportowej i 
zrównoważonej mobilności Rady Miasta. 

- W dniu 11.03.br o godz. 16,30 w Sali sesyjnej Rady Miasta odbędzie się spotkanie z udziałem 
osiedli leżących na południu miasta. Przedmiotem spotkania będą sprawy dotyczycące 
komunikacji. 

Zarząd Osiedla zorganizuje wyprzedzająco zebranie Komisji ds. infrastruktury i budownictwa i 
zainteresowanych radnych dla przygotowania tematów i wniosków na przedmiotowe 
spotkanie. 

b. Zbiórka tekstyliów – SZOT. 

Od lutego 2025r. Ekosystem na swojej stronie podaje terminy podstawiania na osiedlu 
samochodu do zbiórki tekstyliów. Zbiórki odbywają się 4 razy w miesiącu, w różnych 
lokalizacjach. 

c. Informacja o Funduszu Czasu Wolnego i Senioralnym Funduszu Wyjazdowym. 

Rada otrzymała z WCRS informację o możliwości ubiegania się o środki z ww. funduszów. Na 
następną sesję zostaną przygotowane stosowne uchwały, zawierające propozycje ofert. 

Również na sesji marcowej winny zostać przedstawione pod obrady uchwały dotyczące tzw. 
dodatkowych zadań społecznych. Radni proszeni są o zgłaszanie propozycji działań do 
Przewodniczących Rady lub Zarządu. 

d. Spotkanie z Policją.  

11.03 br. w CAL odbędzie się spotkanie Policji z członkami Klubu Seniora i mieszkańcami 
Ołtaszyna. Tematem spotkania będzie problematyka bezpieczeństwa na osiedlu. Sprawa do 
nagłośnienia na stronie osiedla i fb. 

 

6. Wnioski i skargi mieszkańców: 

 

a. Wycinka suchych drzew na ul. Szafera – sprawa w Urzędzie Marszałkowskim.  

b. Nadmierna szybkość samochodów na ul. Kutrzeby. 

 Zarząd wystąpił do Komendy Policji Wydział Ruchu Drogowego o przeprowadzanie z możliwie 
dużą częstotliwością kontroli prędkości, szczególnie w godzinach szczytu. Wnosił również o 
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zwiększenie w celach prewencyjnych widoczności patroli oraz współpracę w zakresie 
monitoringu sytuacji na drodze i informowania o powyższym Rady Osiedla. 

c. Usytuowanie paczkomatu na ul. Ułańskiej przy skrzyżowaniu z Wittek. 

WIM UM ustosunkował się do wniosku Zarządu Osiedla o ocenę usytuowania ww.  
paczkomatu. Wg.  Wydziału, po wizji lokalnej nie stwierdzono utrudnień w przejeździe. 

d. Naprawa nawierzchni ul. Pszczelarskiej/ od ul. Strachowskiego/. 

Naprawa została wykonana. 

e. Remont korytarza i powierzchni wspólnych w budynku przy ul. Pszczelarskiej 7. 

Wrocławskie Mieszkania deklarują przystąpienie do prac w nieodległym terminie. 

 

7. Zapytania radnych i wolne wnioski. 

 

a. Parkowanie samochodów na podwójnej ciągłej na ul. Obrońców Poczty Gdańskiej, 
przy skrzyżowaniu z ul. Strachowskiego - radna Krystyna Hamburger.  Ustalenia: Do zgłoszenia 
Straży Miejskiej. 

b. Propozycja przekształcenia toru do kręgli zlokalizowanego na terenie zielonym przy ul. 
Parafialnej na tor do bulli – radny Zbigniew Szpiczakowski.  

Ustalenia: Analiza powyższego rozwiązania. Konsultacja z trenerem senioralnym. 

c. Naruszanie przepisów prawa drogowego dotyczącego tonażu samochodów przez 
pojazdy firmy Sanbet / gruszki z cementem/przemieszczające się po ul. Kutrzeby. – radny 
Henryk Surma. 

Ustalenia: Zarząd zgłosi sprawę do Inspekcji Transportu Drogowego z wnioskiem o 
przeprowadzanie kontroli. 

 

8. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. Wniosków do protokołu nie zgłoszono. 

Głosowanie: za – 7, przeciw- 0, wstrzymał się 1 radny. 

 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Krystyna Sawińska dokonała zamknięcia sesji.  

Na tym protokół zakończono. 

 

          Przewodniczyła                                                  Protokołował  
Przewodnicząca Rady Osiedla                                 Sekretarz Osiedla     
           Krystyna Sawińska                                                Rafał Skuła 

 


